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1.  
 

Orientering fra bestyrelsesmøder  

a. Ordinært møde d. 21. juni  
b. Budgetseminar d. 7-8. september 
 
Bilag 1a: Referat fra bestyrelsesmøde d. 21. juni 
Bilag 1b: Referat fra bestyrelsens budgetseminar 7-8. 
september 

 Ad a) Ingen bemærkninger 

Ad b) Ingen bemærkninger 

2.  
 

Bestyrelsens forslag til budget 2024 

Bilag 2: Budget 2024 

Bilag 2a: Budget 2024 – Nødvendige udgifter 

Bilag 2b: Budget 2024 – Nice anbefalet 

Bilag 2c: Budget 2024 – Nice øvrige 

Bilag 2d: Budget 2024 – Bestyrelsens prioritering 

 JN nævnte, at kirkerne har 
erfaringer med fuger. LS nævnte, 
at Lista Fyr i Norge angiveligt 
har fundet en løsning vedr. fuger. 
BF foreslog, at man kunne 
prioritere flere gangbroer på 
ufremkommelige stier. JN 
nævnte, at skolerne har fået 
midler til transport af klasserne 
en gang årligt, men nok så er 
brugt til andre ting. CBA nævnte, 
at Museum Thy kan bidrage med 
indhold til en ny sti ved Agger. 
Rådets bemærkninger sendes 
videre til bestyrelsen.  
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3.  
 

Skoleelever i nationalparken 

Bilag 3: Skoleelever i nationalparken 

 JN nævnte, at problemet med 
transport nok er størst til 
Lodbjerg Fyr. Der, hvor der er 
offentlig transport, er problemet 
nok mindre. Så en pulje til at 
dække transport til skoleelever er 
nok den bedste mulighed. NV 
nævnte, at det måske kan dækkes 
af indtægter fra Lodbjerg Fyr.. 
OSL fandt behov for at tage 
kontakt til kommunen, men 
bakkede også op om puljen. CBA 
nævnte, at kommunen barsler 
med at sundhed skal tænkes ind i 
alt – også på kulturområdet, og 
at det måske kan være vejen ind 
til kommunen.    

4.  
 

Orientering 

a. Projektansøgning til Novo Nordisk Fonden 
b. Kendskabsanalyse for Danmarks 

Nationalparker 
c. Foredragsrække i Nationalparkcenter Thy i 

efteråret 

Bilag 4a: Ansøgning Novo Nordisk Fonden 

Bilag 4b: Danmarks Nationalparker – Effektmåling 

Bilag 4c: Foredragsrække i efteråret 

 Ad a) EØA orienterede kort. Intet 
at bemærke.  

Ad b) EØA orienterede kort. Intet 
at bemærke. 

Ad c) EØA nævnte, at hvis der er 
nogen, der har idéer til 
foredragsholdere eller emner, er 
de velkomne. BF nævnte, at der er 
et arrangement om 
eftermiddagen også for børn d. 
16. oktober med Sebastian Klein.  

5.  
 

Mødeplan 2023 

a. Rådsmøde 5. december kl. 19-22 

  

6.  
 

Udkast til mødeplan 2024 

b. Tirsdag d. 12. marts kl. 19-22 
c. Tirsdag d. 11. juni kl. 19-22 
d. Onsdag d. 18. september kl. 19-22 
e. Tirsdag d. 10. december 

 Mødeplanen blev godkendt.  

7.  
 

Eventuelt  CBA nævnte, at Hanstholm Fyr 
fylder 180 år d. 15. december.  

8.  
 

Godkendelse af referat  Referatet blev godkendt. GS 
spurgte til træstubben, der blev 
fundet ved Lodbjerg Kystskrænt. 
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Der er tale om birk og bøg – 
alderen er stadig ukendt.   

CBA fortalte, at der på det nye 
museum hænger en stor ca. 2.500 
år gammel bronzering, der er 
fundet for foden af Lodbjerg 
Kystskrænt. JN nævnte, at der 
også har været andre spændende 
fund bl.a. fra vikingetid. JKK 
spurgte, om det kunne være emne 
til et foredrag. JN vil overveje.  

 
 


